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Aanwezig van het bestuur: Edwin Dodde Voorzitter 

                                                 Eddy Zuur  Secretaris 

                                                 

Afwezig met kennisgeving: Martin Judkins  Competitieleider 

                                                 Robert Meek   Algemeen Bestuurslid  

Aanwezige leden zijn er 12. 

1ste  Opening Voorzitter. 

Edwin opent de vergadering en heet alle welkom op zijn eerste ALV als Voorzitter. 

Edwin meldt dat er geen ingekomen stukken zijn, en dat er weer terug wordt gegaan naar 2 

ALV in een jaar. 

2de Vast stellen notulen ALV d.d. 23-05-2012. 

De notulen worden door genomen en goedgekeurd en ondertekend door Edwin en Eddy. 

De notulen van 03-10-2012worden goedgekeurd en ondertekend door Edwin en Eddy. 

3de Jaar verslag van de Voorzitter. 

Edwin neemt het jaar verslag door en geeft informatie betreffende het afgelopen jaar. ( 

Jaar verslag wordt als bijlage toegevoegd). 

Er komt een vraag waarom er weer naar 2 ALV. Edwin legt dat we weer naar een 

contributie per seizoen gaan. 

Met modernisering wordt bedoeld, hoe te gaan handelen met leden die bij de NDB willen 

blijven en wie niet. Dit wordt nader uitgezocht. 

4de Jaar verslag Financiën. 

Als er vragen hebben kunnen we deze niet beantwoorden omdat we geen Penningmeester 

hebben. 

 



Mark Pietersen vraagt waarom we dit niet meenemen naar de najaar vergadering. De ALV 

stemt hiermee in. Samen met de begroting 2014. 

5de Verslag Kascommissie. 

Amanda de Boer verteld dat ze bij Ria is geweest en helaas kon Opa(Toon Linnemans) er 

niet bij zijn. Alles was in orde, op 1 puntje na de eind bedragen op papier. Maar bij controle 

bleek het wel te kloppen. Waarschijnlijk een type fout. Opa geeft hierop nog een reactie. 

6de Verslag Tuchtcommissie. 

Edwin leest het verslag voor.  

Edwin dankt de heren voor het verslag. Uit de ALV komen geen vragen. 

7de Ingekomen Stukken. 

Geen.  

8ste Vertegenwoordigers Divisies. 

Edwin legt uit wat de bedoeling is. Uit elke divisie komt een aantal vertegenwoordigers, dit 

om het contact van uit de divisie te krijgen. Ideeën wisselen, speeltypes enz. 

Amanda de Boer geeft aan dat er wel leden moeten komen als vertegenwoordigers. 

Mark Pietersen denkt wel dat dit mogelijk is om dit op te zetten. 

Amanda de Boer dacht dat men dan naar wedstrijden moet gaan maar dat is niet zo. Elke 

Poule in een divisie moet zijn vertegenwoordigers hebben. Deze spelen dan de ideeën en 

opmerkingen of ander punten door naar het bestuur. Zij gaan dan beoordelen en stellen dit 

dan voor aan de leden.  

Mark Pietersen stelt zich gelijk aan voor de Ere Divisie. 

In totaal hebben er zich 4 aangemeld. 

9de Aftreden Penningmeester/ Vacature. 

Edwin wijst de ALV er nadrukkelijk op dat er een Penningmeester moet komen. Het is niet 

zwaar bekleed, dit omdat we een boekhouder hebben. Maar voor een dagelijks bestuur 

moet er een Penningmeester zijn. 

10de Benoeming Bestuursleden. 

We hebben een algemeen bestuurslid Ad Intrim, dat is Robert Meek.  

Amanda de Boer vraagt waarom er een Algemeen Bestuurslid is aangenomen. De reden is 

voor het breder worden bij de leden. 

Robert Meek is bij deze officiële Bestuurslid van de DOGD. 

11de Opvoeren van een Ranking Toernooi op de begroting.  

De Ranking gaat een beetje op het oude Pock lijken. Voor deze Ranking zijn er kosten en 

baten. En om dat dit moet worden opgenomen in de begroting moet het door de ALV goed 

gekeurd worden.  



De ALV stemt ermee in.  

Klaas Nool vraagt of dit allen voor de leden is of voor ook niet leden. Edwin geeft aan dat 

het voor iedereen is maar dat dit nog even bekeken moet worden.  

Amanda de Boer vraagt of er winnaars en verliezers ronde komen en of er een A ranking of 

een B ranking komt.  

Edwin geeft aan dat als je in A begint je niet naar een B ranking kan tijdens het Ranking jaar. 

Amanda denkt dat als de dag prijs goed is er wel animo voor is. 

Edwin geeft ook aan dat het misschien mogelijk is om gebruik te gaan maken van andere 

toernooien, samenwerking enz. Dit moet ook onderzocht worden. 

Uit deze eind uitslag wordt ook de Laco samengesteld.  

12de NDB. 

Edwin geeft aan dat er een Dart Bond is die de constructie die de DOGD ook wilde door de 

NDB geroyeerd is en dat per direct. De KDO heeft zich af gesplitst onder de naam Stichting 

DOE. Het bestuur van de KDO is ook het bestuur van Stichting DOE. 

De NDB heeft de KDO een voorstel gedaan om alles weer terug te draaien. De KDO heeft dit 

niet gedaan. De NDB was ook niet welkom op de ALV van de KDO. 

Mark Pietersen heeft gehoord dat de LACO team van de KDO wel het seizoen mag 

uitspelen.  

Edwin vindt wel dat de NDB wel beter moet kijken hoe te handelen van het bestuur. 

De ALV geeft toestemming voor het door schuiven naar een volgend ALV/ 

13de Rondvraag.  

Geen. 

14de Sluiting ALV. 

Edwin sluit de vergadering en dankt allen voor hun komst.  

 

Aanwezige leden. 

M.G. Bakker                                                             H. Tooren 

K. T. Nool                                                                 D. van Rijswijk 

C. Knobbe                                                                M. Pietersen 

W. van Hal                                                               A. de Boer 

M. Kluitenberg                                                        E. Kiezebrink 

D. Kluitenberg                                                         I. Kiezebrink 

 


